
 

 

 

 

 

Amendement op dit moment geen extra krediet voetgangersbrug over de Prinses 

Beatrixlaan 

  

De gemeenteraad van Rijswijk in openbare vergadering bijeen op 9 juli 2024  

  

BESLUIT  

  

Het raadsvoorstel Kadernota 2025, bijlage A, als volgt aan te passen:  

  

- In de bijlage wordt op pagina 7 de volgende passage geschrapt: 

- ‘Voor het afmaken van de voetgangersbrug over de Prinses Beatrixlaan 

tussen Kindcentrum Buitenrijck/Sion en Cardia/Parkrijk worden hogere 

kapitaallasten per 2027 verwerkt.’ 

 

 

Jordy Loof   Menno van Enk 

 

       
 

 

  

 

 

Toelichting bij het amendement:  

Dit amendement beoogt om het extra gevraagde krediet voor de voetgangersbrug 

over de Prinses Beatrixlaan op dit moment niet als keuzeoptie mee te nemen. De 

voetgangersbrug over de Prinses Beatrixlaan is naar het oordeel van indieners een 

investering die op dit moment niet zó noodzakelijk is dat juist in deze zware 

financiële tijden hier extra geld voor vrijgemaakt zou moeten worden. Er moeten 

harde keuzes worden gemaakt. Naar het oordeel van de indieners is een 

voetgangersbrug op dit moment niet noodzakelijk en kan dit geld beter breed 

worden geïnvesteerd in de stad en in onze inwoners, bijvoorbeeld door gericht 

onveilige wegen verkeersveiliger te maken.  

 

Daar komt bij dat op pagina 29 van ‘Bijlage B Keuzemogelijkheden’ bij het 

raadsvoorstel Kadernota 2025 (RV 24 034) het volgende ambtelijke advies is 

gegeven over een bezuiniging op de voetgangersbrug: 

 



 

‘Haalbaarheid [om op te kunnen bezuinigen]: Goed te doen. Voordat de brug 

gebouwd kan worden is eerst nog 2,2 miljoen nodig voor de brug zelf en daar 

komen de kosten voor het realiseren van een lift nog bovenop. Daarbij sluit de 

voetgangersbrug totaal niet aan bij actuele aandachtspunten die zich voordoen in 

Rijswijk. De stekker uit dit project trekken is zelfs als we niet zouden moeten 

bezuinigen de enige logische oplossing.’ 

 

‘Maatschappelijk effect/Risico [van bezuinigen]: Is er niet. In het rapport uit 2021 is 

de potentie van de voetgangersbrug op basis van landelijke cijfers sterk overschat 

en zal op basis van inzichten sinds 2021 zeer beperkt worden gebruikt. (Zie ook 

memo herziening nut en noodzaak voetgangersbrug). De enige partij die hierin 

beperkte in gedupeerd worden is het Kindcentrum zelf. Dit is echter 

verwaarloosbaar ten opzichte van de investeringen die noodzakelijk zijn.’ 

 

Uit het ambtelijk advies blijkt dat het schrappen van de voetgangersbrug ‘de enige 

logische oplossing is’ en de brug zal ‘zeer beperkt worden gebruikt’. Met een 

dergelijk advies, cijfers over het te verwachten gebruik en de kosten die hier nu mee 

gemoeid zijn is op dit moment het niet ophogen van het budget voor dit project 

meer dan logisch. 

  


